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Typ zápisu Porada pracovníků ORP  
Termín konání 12.02.2015 

Název akce Porada pracovníků obecních úřadů obcí s rozšířenou 
působností Zlínského kraje (kteří vykonávají státní 
správu na úseku státní památkové péče), za účasti 
zástupců Památkové inspekce; Městský úřad Vsetín  

Účastníci porady za PI – JUDr. Martin Zídek, PhDr. Jindřich Noll  
za KÚZK – Ing. Alena Pospíšilová, H. Sluštíková, PhDr. Aleš Naňák 
za OÚ ORP – Ing. arch. Miloslav Tabarka, Ing. Karel Bartošek, Ing. Jana 
Kubíková, Ing. arch. Magda Čeladníková, Ing. Alena Staňová, Ing. Lenka 
Vojkůvková, Ing. arch. Radka Borunská, Libuše Hradilová, Věra 
Mikulková, Bc. Petr Zajíc, Ing. Josef Slánský, CSc., Bc. Anna Sáblíková, 
Ing. Martin Pacoň, Mgr. Kateřina Pešatová, Ing. Barbora Muselíková, 
Ing. Olga Gajdošíková, Ing. arch. Ivo Tuček, Mgr. Markéta Mentzlová, 
Ing. arch. PhDr. Bc. Renata Hrbáčková, Ing. Alexandra Hromadová 
Omluveni: Ing. Dagmar Navrátilová, Helena Halaštová 
Neomluveni: 0 

 

Úvod 

Místo zasedání:                           Městský úřad Vsetín, Svárov 1080 Vsetín, místnost č. 607 
Začátek a konec jednání:           09:00 – 13:00 
Počet přítomných:                      (25) 
Počet omluvených:                     (2) 
Počet neomluvených:                 (0) 

 

Program jednání 

09:00 - 09:15   
Přivítání a zahájení porady, úvodní slovo – Ing. Alena Pospíšilová, KÚ ZK 
  
09:15 – 11:00  
Problematika rozhodnutí vydávaných k restaurování kulturních památek – JUDr. Martin 
Zídek, PhDr. Jindřich Noll, Památková inspekce MKČR  
 
11:00 - 12:00  
Přestávka 
 
12:00 - 13:00             
Diskuse  
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1) Zahájení a úvodní slovo – Ing. Alena Pospíšilová 

Poradu zahájila úvodním slovem Ing. Alena Pospíšilová, která přivítala hosty z Památkové inspekce a 

všechny přítomné, stručně nastínila body, jimž bude porada věnována a následně úvodním slovem 

stručně otevřela problematiku, která byla v rámci této porady stěžejní – oblast vydávání rozhodnutí k 

restaurování kulturních památek. Celý příspěvek Ing. Pospíšilové je přílohou tohoto zápisu. 

 

    2) Problematika rozhodnutí vydávaných k restaurování kulturních památek 
– JUDr. Martin Zídek, PhDr. Jindřich Noll, Památková inspekce MKČR 

 
Následně se slova ujali zástupci Památkové inspekce, kteří odpověděli na průběžně zaslané dotazy. 
Jejich příspěvek je přílohou tohoto zápisu. 

 

    3) Diskuse 

V průběhu diskuse bylo zástupci Krajského úřadu Zlínského kraje i zástupci Památkové inspekce 

odpovídáno na bohatě diskutovanou problematiku rozhodnutí vydávaných k restaurování 

památkového fondu. Zástupci Památkové inspekce na základě zřejmého zájmu z řad pracovníků 

správních orgánů nastínili možnost obdobné porady pro krajské úřady v závěru letošního roku, kdy 

konkrétní vzešlé poznatky z tohoto setkání by byly předány na jednotlivé prvoinstanční orgány.  

      4) Závěr 

Na závěr porady poděkovala Ing. Alena Pospíšilová hostům za jejich příspěvky, které obsahovaly 

mnoho užitečných poznatků a informací. Dále poděkovala Městskému úřadu Vsetín a jeho 

pracovníkům za ochotu, spolupráci při organizaci porady a poskytnuté zázemí. 

Dále Ing. Alena Pospíšilová poděkovala všem přítomným za dosavadní spolupráci a popřála jim 

mnoho dobrého do budoucna. 

 

      

 

 


